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سفیر رژیم صهیونیستی در باکو: مردم اسراییل آذربایجان را بسیار دوست دارند!

رافایل هارپاز سفیر رژیم صهیونیستی در آذربایجان در گفتگو با رسانه ها گفته است که آذربایجان را مانند وطن خود می

داند!
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رافایل هارپاز سفیر رژیم صهیونیستی در آذربایجان در گفتگو با رسانه ها گفته است که آذربایجان را مانند وطن خود می داند!

به گزارش آران نیوز به نقل از روزنامه «هفته ایچی»، به گفته وی، مردم اسراییل آذربایجان را بسیار دوست دارند.چنانکه جمعیت یهودیان در آذربایجان وجود دارد، در اسراییل نیز جمعیت یهودیان

آذربایجانی الاصل وجود دارد. از این منظر، آذربایجان برای من یا دآور اسراییل است. آذربایجانیها مردمان آرام و مهربانی هستند.

وی گفته است که در حال حاضر روابط بسیار خوبی بین اسراییل و آذربایجان وجود دارد. این روابط در دوران ریاست جمهوری حیدر علی اف رییس جمهور فقید آذربایجان برقرار شده و هم اکنون نیز

توسط الهام علی اف رییس جمهور آذربایجان ادامه دارد.

به گفته رافایل هارپاز ، مقامات رسمی اسراییل از جمله شیمون پرس رییس جمهور، بنیامین نتانیاهو نخست وزیر، آویگدور لیبرمان وزیر خارجه اسراییل به باکو سفر کرده و آنها روابط نزدیک و محکم

با رهبری جمهوری آذربایجان دارند.

وی با ابراز خرسندی از گسترش روابط دو کشور گفته است: من در دوران ماموریت خودم در باکو برای گسترش بیش از پیش همکاری دو کشور در زمینه های سرمایه گذاری، فناوری اطلاع رسانی،

کشاورزی، لوازم پژشکی، گردشگری، آبیاری، فرهنگی و جوانان تلاش خواهم کرد. ما اهمیت زیادی برای همکاری دو کشور در زمینه انرژی قایل هستیم. اسراییل می تواند از تجارب آذربایجان در زمینه

انرژی استفاده کند. اسراییل نیز آماده انتقال تجارب خود در زمینه های فناوری بالا، گسترش صنعت، فناوری پژشکی و سایر بخش ها به آذربایجان است.به گفته وی،یهودیان در شرایط صلح و امن در

آذربایجان زندگی می کنند.

وی گفت که در حال حاضر شرکت های اسراییل در آذربایجان و کارفرمایان آذربایجانی در اسراییل فعالیت های تجاری دارند. آذربایجان کشور مناسبی برای همکاری در زمینه تجاری است. در عین

حال، اسراییل نیز کشور مناسبی برای شرکت های آذربایجان است./خ

پایان پیام.
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